
Samorządowcy z terenu powiatu staszowskiego, powiatu kieleckiego oraz powiatu buskiego
rozmawiali na temat możliwości uruchomienia nowych połączeń autobusowych pomiędzy
pobliskimi gminami. Połączenia mogłyby zostać utworzone w ramach rządowego Funduszu
Rozwoju Przewozów Autobusowych.

Spotkanie odbyło się w czwartek, 10 lutego, w sali konferencyjnej staszowskiego magistratu. W
spotkaniu zainicjowanym przez Leszka Kopcia, burmistrza miasta i gminy Staszów, wzięli udział dr
Ewa  Kondek  –  zastępca  burmistrza,  przedstawiciele  gmin:  Połaniec,  Raków,  Tuczępy,  Osiek,
Rytwiany, Łubnice, Bogoria, Szydłów i Gnojno, a także pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Staszów.

Gmina Staszów podjęła temat związany z utworzeniem nowych linii międzygminnych. Związane było
to  z  potrzebami  komunikacyjnymi  sygnalizowanymi  przez  mieszkańców.  Uruchomienie  połączeń
autobusowych będzie możliwe poprzez zawarcie międzygminnego porozumienia.  Obecni podczas
czwartkowego  spotkania  przedstawiciele  jednostek  samorządu  terytorialnego  wyrazili
zainteresowanie  możliwością  utworzenia  połączeń  autobusowych  pomiędzy  poszczególnymi
gminami.

Fundusz rozwoju przewozów autobusowych jest państwowym funduszem celowym ustanowionym
ustawą z 16 maja 2019 r. Dopłacie podlegają linie komunikacyjnego niefunkcjonujące, co najmniej 3
miesiące przed dniem wejścia w życie ustawy oraz linie, na które umowa o świadczenie usług w
zakresie publicznego transportu zbiorowego zostanie zawarta po dniu wejścia w życie ustawy.














